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Zadeva: Svetniško vprašanje 

 

Spoštovani gospod župan, 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestnega sveta MOL zastavljam naslednje svetniško 

vprašanje: 

 

 

V zadnjih letih lahko v MOL opazujemo precejšen napredek na področju dostopnosti mesta 

osebam z različnimi vrstami invalidnosti, kar je gotovo pohvalno. A na določenih  točkah  je še 

vedno  možno doseči izboljšanje. Med njimi lahko izpostavimo mrežo javnih sanitarij. 

 

Slednjih je po opažanju  oseb z oviranostmi, pa tudi ostalih prebivalcev in obiskovalcev 

Ljubljane,  glede na potrebe še vedno premalo. To še zlasti velja za obrobje mesta. Potrebe po 

vsem dostopnih javnih sanitarijah se  še posebej kažejo na območjih z večjo koncentracijo ljudi, 

kot so denimo športno rekreacijske točke, nakupovalna središča, ipd. 

 

Zato me zanima, ali v pristojnih službah MOL načrtujete ureditev novih javnih sanitarnih 

prostorov, posebej tistih, namenjenih gibalno oviranim osebam, tudi na točkah, ki so trenutno 

z omenjeno infrastrukturo slabše pokrite.  

 

V pričakovanju vašega odgovora vas lepo pozdravljam,   

 

 

Maša Kociper,  

mestna svetnica SAB, Svetniški klub samostojnih svetnikov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


